

# 運動研究

Journal of Sports Research

Vol.34, No.1 June 2025

- 1 補充多成分營養品對大學男性橄欖球員專項體能及肌肉酸痛的影響／林威名、黃王享、張振崗  
Effects of Multi-Ingredient Nutritional Supplementation on the Specific Fitness Performance and Muscle Soreness of Collegiate Rugby Players / Wei-Ming Lin, Wang-Shiang Huang, Chen-Kang Chang
- 15 探討人工智慧在太極拳教學中的應用與影響／陳文和、洪建智  
Exploring the Application and Impact of Artificial Intelligence in Tai Chi Instruction / Wen-Her Chen, Chien-Chih Hung
- 27 沿繩而下：雙人垂降活動參與者的心理壓力與情緒反應歷程之初探／蕭如軒、洪鈴雅、林滂維、李潛龍  
Understanding Psychological Stress and Emotional Reactions in the Experience of Pair Rappelling Participants / Ru-Syuan Hsiao, Ling-Ya Hung, Fang-Wei Lin, Chien-Lung Lee
- 53 運動科學與科技之計量文獻分析：精準運動觀點／張文榮、樂冠好、陳慧峰  
Bibliometric Analysis of Sports Science and Technology: The Perspective of Precision Sports / Wen-Jung Chang, Kuan-Yu Yueh, Hui-Feng Chen
- 79 另一種運動經驗詮釋觀點的建立：以Levinas思想為啟發／吳忠誼  
Development of an Alternative Interpretive View of Sport Experience: Drawing on the Thoughts of Levinas / Chung-Yi Wu
- 99 籃球運動員睡眠品質與運動表現：敘述性綜論／陳永盛、王柏翔、楊哲宜  
Sleep Quality and Exercise Performance in Basketball Players: A Narrative Review / Yung-Sheng Chen, Po-Hsiang Wang, Che-Yi Yang



ISSN 2305-4298



9 772305 429008 06

運動研究

Journal of Sports Research

Vol. 34, No. 1 June 2025

ISSN 2305-4298 DOI:10.6167/JSR

Vol. 34, No. 1 June 2025

# 運動研究

## Journal of Sports Research

